

اشارة رقم: م رج / ش 01/01/2025  
الشارقة ، 07 يناير 2025 م

<b>Government of Sharjah partially transferred its ownership stake of Invest Bank P.S.C</b>	<b>تنفيذ عملية نقل جزء من ملكية حكومة الشارقة في أسهم بنك الإستثمار ش.م.ع</b>
---	---

In private transaction, Government of Sharjah has transferred 47,490,248,165 shares from its ownership stake in Invest Bank P.S.C listed in Abu Dhabi Securities Exchange ("The Market") which are equivalent to 20.48% of its ownership (prior to the transaction) to Sharjah Social Security Fund (SSSF). It is executed on 30<sup>th</sup> December 2024 as an off the market-floor transaction of Abu Dhabi Securities Exchange. The necessary approvals were obtained from the relevant official authorities in accordance with the applicable regulations, laws and procedures in this regard.

According to the Market records post transaction, the current direct ownership percentage of shareholding of Government of Sharjah becomes (70.06%), the direct SSSF shareholding is (18.04%) and the percentage of other shareholders remain at (11.90%) of the shares of Invest Bank P.S.C.

في صفقة خاصة تم تنفيذ عملية نقل ملكية عدد 47,490,248,165 سهم من أسهم بنك الإستثمار ش.م.ع المسجلة لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية ("السوق") بما يعادل 20.48% من ملكية أسهم حكومة الشارقة (قبل العملية) إلى صندوق الشارقة للضمان الاجتماعي خارج قاعة التداول بالسوق، وقد تم تنفيذ تلك العملية بتاريخ 30 ديسمبر 2024 م وذلك بعد الحصول على الموافقات الالزمة من الجهات الرسمية ذات العلاقة وفقاً للوائح والقوانين والإجراءات المرعية في هذا الشأن.

بذلك وبعد إتمام العملية حسب سجلات السوق، تصبح نسبة التملك المباشرة الحالية من إجمالي أسهم البنك لكل من حكومة الشارقة وصندوق الشارقة للضمان الاجتماعي (70.06%) و(18.04%) على التوالي، وتظل نسبة المساهمون الآخرون (11.90%) من أسهم بنك الإستثمار ش.م.ع.